
Møteprotokoll fra styremøte i Verran og Inderøy fjellstyre torsdag 17/11-22 kl. 1900.  

Møte ble holdt som Teamsmøte. 

 

Deltakere:  

Geir Jostein Ørsjødal (vara for Bjarne Kvistad), Ida Stuberg, Ole Tronstad,  

Ragnhild Stavrum Norum, Leif Arne Jåma, Odd Vidar Vandbakk,  

Daglig leder Hans Tettli. 

 

 

Sakliste: 

21/22. Godkjenning av møtereferat fra styremøte 24/8-22 

22/22. Vikar/erstatter for daglig leder ved kommende sykefravær 

23/22. God utleie hytter og båter så langt i 2022 

24/22. Hjortekvote, - ny vurdering på vedtak i sak 16/22 

25/22.Eventuelt. 

 

Sak 21/22. Godkjenning av møtereferat for styremøte 24/8-22 

Forslag til vedtak: 

Møtereferatet godkjennes, men med tillegg av at hundetrening på statsallmenningen ikke er 

tillatt, og at fjellstyret prøver å finne egnet område i Statsallmenningen til dette formålet, 

slik det ble fattet vedtak om i styremøte 24/8-22. 

 

Vedtak: 

Møtereferatet godkjennes, men med tillegg av at hundetrening på statsallmenningen ikke er 

tillatt, og at fjellstyret prøver å finne egnet område i Statsallmenningen til dette formålet, 

slik det ble fattet vedtak om i styremøte 24/8-22. 

 

 

Sak 22/22. Vikar/erstatter for daglig leder ved kommende sykefravær 

Vår daglig leder Hans Tettli blir borte en periode på kanskje 2-3 måneder fra slutten av 

november 2022. Dette er ikke en tid på året hvor det er størst aktivitet ute, men vi bør 

allikevel ha noen som kan vikariere og ta seg av praktiske oppdrag som måtte komme. Hans 

sier at han trolig kan ta seg av kontorarbeid få dager ut i fraværsperioden, så det tror vi skal 

bli ivaretatt uten erstatter/vikar. 



I samtale med daglig leder hadde han et forslag på vikar: sønnen Steinar junior som var ledig 

i desember 2022 og januar 2023. 

Jeg har også hatt en prat med Leif Arne Jåma, som også kan være en mulig kandidat til å 

vikariere for daglig leder. 

Forslag til vedtak:  

Besluttes i styremøte 

 

Vedtak: 

Det ble enighet om at Leif Arne Jåma primært skal benyttes som vikar i praktiske oppdrag for 

daglig leder i hans fraværsperiode, og at Steinar «junior» Tettli benyttes i de tilfeller Leif 

Arne Jåma ikke har anledning. 

 

Sak 23/22. God utleie av hytter og båter så langt i 2022 

Årets utleiesesong nærmer seg slutten, og det er svært gledelig at utleie av vår hytter har 

tatt seg kraftig opp. Trolig har satsingen på annonsering i inatur.no hatt mye og si.  

(Daglig leder orienterer mer om dette.) 

Forslag til vedtak:  

Tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tas til orientering, og styret setter pris på den positive utviklingen i utleien av våre 

hytter. 

 

 

Sak 24/22. Hjortekvote, vi bør ta en diskusjon på hva vi gjør med kvoten på 20 dyr som 

Statsallmenningen har fått tildelt, hvor ingen ennå er skutt 

Heller ikke i år ser det ut som det vil lykkes med å få skutt hjort på Statsallmenningen. 

Det er observert hjort på noen av våre jaktfelt, men ingen er så langt felt. I tilfelle blir 

dette det 6. året uten hjortefelling på Statsallmenningen.  

Dette er ikke bra, da det er en sterkt voksende hjortestamme i området, og som trolig er 

en av årsakene til at elgstammen er kraftig redusert og står for store landbruksmessige 

ødeleggelser. Statsallmenningen som stort sett har fjellterreng, har sin (hoved)inntekt 

innenfor storviltjakt, på elg.  



Det ble i vår søkt om 50% økt antall fellingstillatelser på hjort i YVS (Ytre Verran Storvald), 

som også Statsallmenningen er den del av. Steinkjer kommune ga YVS en økning i 

hjortekvoten på 33%; fra 32 dyr i 2021, til 47 dyr i 2022 og 46 dyr i 2023. Som kjent ble 

20 av de 47 hjortene på tildelingsmøte i YVS i 2023 tildelt Statsallmenningen. 

I 2021 ble det felt 35 hjort i YVS, etter at fjellstyret i styremøte 7.12.2021, «friga» de 

resterende hjortene i en felles pott. At fjellstyret «friga» «sine» hjort var avgjørende for 

at så mange ble felt. For å lykkes med en stor avskyting også i 2022, er vi avhengig av 

gode værforhold (snø og fullmåne). Siste fullmåne innenfor jaktperioden er 

27.november.  

Steinkjer kommune er kritisk til den måten YVS har tildelt hjort på, i og med at 

Statsallmenningen har blitt tildelt hele 20 av de 47 hjortene for 2023. Dette er tildeling 

etter areal og ikke forvaltning. Når hjort skal felles for å redusere en hjortestamme som 

har kommet ut av kontroll, må hjorten skytes der den er. Dette ble tatt opp på 

storviltmøte i Malm 5.9. 2022, hvor Steinkjer kommune med flere ristet på hodet av YVS 

sin tildelingspolitikk. Og, spesielt at Statsallmenningen forlangte betaling for at andre 

jaktfelt skulle få skyte av de tildelte 20 hjortene, hvis de ikke klarte å skyte dem selv. 

Det er jaktfelt i YVS som har skutt full sin kvote for over 1 måned siden, men de fleste av 

jaktfeltene mener det blir helt feil at de skal betale for å skyte ytterligere hjort, da 

hjorten nå oppholder seg i større og større grad på innmark ned på sjøen.  

 

Forslag til vedtak: 

1. Fjellstyret frafaller kravet om kr 750,- pr. hjort fra andre jaktfelt i YVS, av kvoten på 

10 dyr som ble lagt i pott. 

2. De resterende 10 hjortene eller det som måtte være igjen, legges også i en felles pott 

fra 1.desember 2022. Dette betinger at YVS gjør det samme med resterende hjort 

som ikke er felt på de andre jaktfeltene i YVS innen samme tid. 

3. Fjellstyret gjør dette med et ønske om å bidra til å få kontroll på den økende 

hjortestammen, og være med å ta ansvar for å sikre elgstammen fremover. 

 

Vedtak: 

Etter en lengre diskusjon i styret, ble følgende vedtak fattet: 

1. Fjellstyret frafaller kravet om kr 750,- pr. hjort fra andre jaktfelt i YVS, av kvoten på 

10 dyr som ble lagt i pott. 

2. De resterende 10 hjortene eller det som måtte være igjen, legges også i en felles pott 

fra 1.desember 2022. 

 

 



Sak 25/22. Eventuelt. 

Følgende saker ble diskutert: 

1. På grunn av Valtjønnhyttas tilstand, lages det et kostnadsoverslag på hva som 

må/bør gjøres for at hytta fortsatt skal beholde sin verdi og være attraktiv som 

utleieobjekt. 

2. Viktig at de båtene fjellstyret har liggende tas opp og sikres for vinteren. 

 

 

Møteinnkaller og referent 

Odd Vidar Vandbakk 

leder 

 

 

  

 

 

 

 

 


